



Mødereferat

**Bestyrelsesmøde den
18.08.2025**

Deltagere: Frøhlich, Ella Olesen, Helen Grishauge, Brian Bock, Annie Petersen

1. Referat fra sidst. **Godkendt.**
2. Siden sidst.
 - a. Hvor mange tilmeldinger bustur? **5 personer**
 - b. Hvor mange tilmeldinger til sommerfest? **21 personer**
3. Ordensregler for haverne. **Hvis der ikke komme andre forslag, beder vi inspektøren om at håndhæve reglerne.**
4. Regnskab? **Ingen kommentarer**
5. Staus på tilmeldinger til afd møde. Skal vi dele tilmeldings sedler ud? for at hjælpe dem der ikke har printer, og som reminder? **God ide. Vi lave en omdeling.**
Vi har talt om indkomne forslag fra Pers ønske omkring trailerplads.
6. Evt.
Vi drøftede om der er brug for et lille handicap skilt på P plads, hvor Lone har nemmest ved at komme ud og ind af hendes bil. Det laves af Annie.

7. Næste møde hos Helen, d 8.09 om nødvendigt, ellers efter afd mødet